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Veřejné zasedání č. 20 

konané dne 23. 6. 2016 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Jiří Hrách, 

                 Filip Kaštánek, Jan Havelka, Miloslav Kliment 

Omluveni:  Ing. Miroslav Horák Neomluveni: 0 Hosté: pan Janouš 

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Kontrola zápisu č. 19 
5) Schválení závěrečného účtu za r. 2015 
6) Schválení roční účetní závěrky za r. 2015 
7) Rozpočtové opatření č. 5 
8) Prodej pozemků p.č. 83/5 a p.č. 83/6 
9) Záměr prodej pozemků p.č. 209/1 a p.č. 157/2 
10) Žádost o snížení poplatku za odpady 
11) Výjimky připojení na kanalizaci 
12) Spolupráce s TNT Consulting s.r.o. – sběrná místa 
13) Smlouva o smlouvě budoucí „Naše škola“ 
14) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-6017530/1 Běleč 
15) Smlouva s APS PROJEKT PRAHA s.r.o. 
16) Souhlas o přijetí dotací od Středočeského kraje a uzavření smluv 
17) Obsazení správní rady Ateliér Svatopluk 
18) Poplatek ze psů 
19) Zveřejňování smluv na internetových stránkách městyse 
20) Transparentní účet 
21) Prořezání stromů a křovin v Bělči 
22) Vymáhání náhrady škody stavba ČOV 
23) Založení fondů na rozvoj jednotlivých částí Litně, verze 4 
24) Zadávání veřejných zakázek 
25) Rekonstrukce můstku mezi ulicemi Pod homolí a Květnové revoluce v Bělči 
26) Nákup prezentační techniky 
27) Zefektivnění sběru komunálního odpadu 
28) Výměna technologie vodárny Vlence 
29) Pasportizace komunikací v Litni 
30) Rekonstrukce ulice K pískovně a cesty k pískovně v Bělči a Dolních Vlencích 
31) Vybudování kanalizační a vodovodní přípojky do Dolních Vlenců s návazným 

vybudováním dešťové kanalizace a cesty pro pěší a cyklisty na místě dnešní stoky 
32) Odvolání Ing. Horáka z funkce starosty 
33) Diskuse 
34) Závěr 
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1) Zahájení 

Místostarostka Šárka Marcínová přivítala přítomné občany a zastupitele a zahájila Veřejné zasedání č. 
20 v 18:05 h. Místostarostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
Dále uvedla, že Zastupitelstvo městyse Liteň se sešlo v nadpoloviční většině - počtu 8 členů a je 
usnášení schopné. Starosta Ing. Miroslav Horák se omluvil. 
Místostarostka seznámila přítomné s návrhem programu. Navrhla vyřadit bod 8) Prodej pozemků p.č. 
83/5 a p.č. 83/6 pro zjištěnou duplicitu vlastnictví.  
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7  proti:1 (Havelka)  zdržel se: 0 
 

Program Veřejného zasedání č. 20 byl schválen. 
 
2) Zvolení zapisovatele 
 
Místostarostka navrhla na zapisovatelku Martinu Mottlovou. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0  zdržel se: 0 
 

Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 
 

3) Zvolení ověřovatelů 
 
Místostarostka navrhla za ověřovatele zastupitele Ing. Jiřího Vodičku a zastupitele Jiřího Hrácha. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Ing. Jiří Vodička a zastupitel Jiří Hrách. 

 

28) Výměna technologie vodárny Vlence 
 
Místostarostka přivítala hosta pana Janouše, technického ředitele firmy Aquaconsult, který představil 
firmu a informoval o převzetí odborného dohledu nad vodovodem v Litni. Pan Janouš informoval, že 
firma zajistila dostatečný nátok a kvalitní vodu, tím, že vyčistili vodojem a zkontrolovali a vyčistili 
hořejší a dolejší pramen do vodárny. Dále informoval, že v současné době také kontrolují veškeré 
doklady, které dostali z úřadu, a slíbil, že do tří týdnů by měli být schopní říci, zda je vše v pořádku a 
jakou by doporučili novou technologii ve vodárně. Místostarostka poděkovala panu Janoušovi a slíbila 
zastupitelům poslat zprávu od pana Janouše, jakmile ji obdrží. 
 
4) Kontrola zápisu č. 19 
 
Místostarostka informovala, že zápis č. 19 byl zkontrolován a podepsán ověřovateli – zastupitelem 
Miroslavem Slancem a zastupitelem Filipem Kaštánkem.  
 
Zápis č. 19 byl schválen. 
 

5) Schválení závěrečného účtu za r. 2015 
 
Místostarostka seznámila s návrhem usnesení a přistoupila k hlasování. 
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Návrh usnesení č. 50 z 23. 6. 2016: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje závěrečný účet za rok 2015 s vyjádřením „bez výhrad“, 

společně se zprávou o přezkoumání hospodaření městyse. 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 50 z 23. 6. 2016 bylo schváleno. 
 

6) Schválení roční účetní závěrky za r. 2015 
 
Místostarostka uvedla, že informace, které si vyžádal zastupitel Ing. Vodička, mu budou v pondělí 27. 
6. 2016 poslány slečnou Bidšovskou.  
 
Návrh usnesení č. 51 z 23. 6. 2016: 
 

1. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje roční účetní závěrku Městyse Liteň za r. 2015  

2. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje roční účetní závěrku ZŠ F.J. Řezáče Liteň za rok 

2015 

3. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje roční účetní závěrku Mateřské školy V Zámeckém 

Parku 178 Liteň 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 51 z 23. 6. 2016 bylo schváleno. 

 
7) Rozpočtové opatření č. 5 
 
Místostarostka odpověděla na otázku zastupitele Klimenta, proč zastupitelé nedostali plánek podoby 
náměstí, které bylo nově upraveno, tím, že podoba byla řešena interně. Dále souhlasila se 
zastupitelem Ing. Vodičkou, že postup nebyl zcela správný, přesto je s výsledkem úpravy náměstí 
spokojena. Na otázku zastupitele Kaštánka k položce Dotace Čez, Lenka Jelenová vysvětlila, že městys 
měl možnost dočerpat dotaci od ČEZu  na výsadbu stromů. Dále zastupitel Kaštánek vyslovil názor, že 
náklady na právní služby vynaložené díky žalobě podané Ateliérme Svatopluk o.p.s. na nezákoně 
podanou výpověď Městysem Liteň, by měli nést oba zakladatelé této společnosti.  
 

Návrh usnesení č. 52 z 23.6.2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočtové opatření č. 5 v předloženém znění. 

Příjmy 
§ 5512 + 10000 – plošina 
 
Výdaje 
§ 2310 +25 000,- - Oprava vodovodního řádu 
§ 3745 + 50 000,- - Úpravy náměstí  
§ 1031 + 46 262,- – Dotace ČEZ na dočerpání z loňska 
§ 6171 + 20 000,- – Právní služby - Ateliér Svatopluk 
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§ 6399 pol 5362 – 5 987,94 - Přenesená daňová povinnost oprava vod. Řad 
§ 6399 pol 5901 – 125 274,06 – Z rezervy 
 
 HLASOVÁNÍ:  pro: 7   proti: 0  zdržel se: 1 (Kliment) 
 

Usnesení č. 52 z 23. 6. 2016 bylo schváleno.   
 
8) Prodej pozemků p.č. 83/5 a p.č. 83/6 
 
Bod byl vyřazen z programu. 
 
9) Záměr prodej pozemků p.č. 209/1 a p.č. 157/2  
 
Místostarostka seznámila s návrhem usnesení a přistoupila k hlasování. 
 
Návrh usnesení č. 53 z 23.6.2015 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměr o prodeji pozemků p.č. 209/1 o výměře 31 m² a 

p.č. 157/2 o výměře 12 m² v k.ú. Běleč u Litně 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 53 z 23. 6. 2016 bylo schváleno. 
 
10) Žádost o snížení poplatku za odpady 
 
Místostarostka seznámila s návrhem usnesení a uvedla, že se jedná o chatu, kde není popelnice a 
majitelé chaty nosí odpad do vzdáleného kontejneru. 
 
Návrh usnesení č. 54 z 23.6.2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje snížení poplatku za komunální odpad o 50 % u ev.č. 05 

Běleč 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 54 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
11) Výjimky připojení na kanalizaci  
 
Zastupitelé městyse Liteň vzali na vědomí informaci místostarostky o domácnostech, které by se rádi 
připojili na kanalizaci, ale bohužel z důvodu překážek na straně městyse se do 30. 6. 2016 připojit 
nemohou. Jedná se o č.p. 106, č.p. 45, č.p 407, č.p. 118, č.p.58, č.p. 26, č.p.383  
 
12) Spolupráce s TNT Consulting s.r.o. – sběrná místa 
 
Místostarostka informovala o vyhlášené dotační výzvě na sběrná místa. Zastupitelé se po vzájemné 
dohodě shodli na výběru firmy TNT Consulting s.r.o., která je sice dražší, ale má více referencí a 
zkušeností s takovými výzvami na sběrná místa. Zastupitel Kaštánek navrhl upravit usnesení a pověřit 
dva členy zastupitelstva k jednání s firmou o úpravě smlouvy, aby byla výhodná i pro městys. 
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 Návrh usnesení č. 55 z 23. 6. 2016  
 
Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje k jednání s TNT Consulting, s.r.o. místostarostku 

Marcínovou a zastupitele Klimenta, kteří dále budou informovat o průběhu jednání všechny 

zastupitele, a schvaluje vydání částky v maximální výši 50 tis. na přípravné práce. 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 7   proti: 0  zdržel se: 1 (Havelka) 
 
Usnesení č. 55 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
27) Zefektivnění sběru komunálního odpadu 
 
Místostarostka přesunula bod 27) navrhovaný zastupitelem Kaštánkem z důvodu obdobného tématu – 
řešení vyvážení odpadů. Po vzájemné diskusi se zastupitelé dohodli, že tímto tématem se budou 
zabývat zastupitelé Ing. Vodička a Kaštánek a shodli se na zorganizování elektronické aukce na výběr 
nejlevnějšího dodavatele sběru odpadu.  
 
Návrh usnesení č. 56 z 23.6.2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zorganizováním elektronické aukce na výběr nejlevnějšího 
dodavatele sběru odpadu s diferencováním a cenovým rozlišením množství odpadů jednotlivých 
domácností s firmou Enterplex. 
 
  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 56 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
13) Smlouva o smlouvě budoucí „Naše škola“ 
 
Místostarostka informovala o návrzích usnesení. V diskusi zastupitelů se probrala otázka zájmu Naší 
školy o další prostor pro školičku a žádosti o souhlas s umístěním sídla spolku Naše školička z.s. na 
adresu Pode Zděmi 402.  Zastupitelé řešili vytápění těchto prostor, kde by si musel spolek vyřešit 
samostatný kotel. 
 
Návrh usnesení č. 57 z 23. 6. 2016 
 
1. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku k podpisu Smlouvy o smlouvě budoucí 

s Naší školou , Z.ú. v předloženém znění. 

 HLASOVÁNÍ:  pro: 7   proti: 0  zdržel se: 1 (Havelka) 
 
Usnesení č. 57 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 

 
Návrh usnesení č. 58 z 23.6.2016 

2. Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s umístění sídla spolku Naše školička z.s. na adrese Pode 

Zděmi 402 Liteň 267 27 

 HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 
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Usnesení č. 58 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 

 
Návrh usnesení č. 59 z 23.6.2016 

3. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku k podpisu smlouvy o stavebních pracích 

za dohodnutých podmínek. 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 59 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 

14) Smlouva o zřízení věcného břemene  - služebnosti IV-12-6017530/1 Běleč 
 
Místostarostka informovala, že smlouva o smlouvě budoucí o zřízení tohoto věcného břemene byla 
schválena zastupitelstvem 29. 1. 2015 
 
Návrh usnesení č. 60 z 23.6.2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-

6017530/1 „Běleč – posílení v.v.NN k čp. 202“ a pověřuje místostarostku k jejímu podpisu. 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 60 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
15) Pověření k podpisu smlouvy s APS PROJEKT PRAHA s.r.o. 
 

Místostarostka informovala, že se jedná o smlouvu na architektonickou studii a studii proveditelnosti 
na zvýšení kapacity Základní školy F.J.Řezáče Liteň. Informovala, že by měly být vyhlášeny dvě výzvy na 
dotace, ale v současné době není jisté, že náklad na zpracování takového studie bude uznatelný 
náklad. V diskusi zastupitelů navrhl zastupitel Kliment, že by se mohla postavit v prostoru bývalého 
učiliště nová sportovní hala – tělocvična a ze současné tělocvičny by mohly být například třídy, protože 
současná tělocvična není dostatečně velká. Na závěr se zastupitelé dohodli na vyhlášení poptávkového 
řízení na architektonickou studii i s variantou tělocvičny v prostoru učiliště. 
 
Návrh usnesení č. 61 z 23.6.2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku k vypracování podkladů na Vyhlášení 

poptávkového řízení na architektonickou studii zvýšení kapacity Základní školy Františka Josefa 

Řezáče, Liteň i s variantou tělocvičny v učilišti. Termín do 30.6.2016  

  HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 61 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
32) Odvolání Ing. Horáka z funkce starosty 
 
Na žádost zastupitele Fiřta, byl přesunut a projednán bod 32). Zastupitel Vodička uvedl, že důvod pro 
návrh na odvolání Ing. Horáka z funkce starosty bylo porušování zákona o obcích a neplnění usnesení 
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zastupitelstva. Místostarostka uvedla, že její rozhodnutí ovlivnil zdravotní stav starosty Ing. Horáka, ale 
nesouhlasí s tím, jak je jeho osoba podávána v článcích. Zastupitel Havelka navrhl, aby se bod přesunul 
do příštího zasedání, protože není vhodné rozhodovat bez účasti starosty. Zastupitelé přerušili na 5 
min. zasedání, aby se mohli poradit. Zastupitel Fiřt odešel po hlasování ve 20:37 hod. 
 
Návrh usnesení č. 62 z 23.6.2016 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň odvolává ing. Horáka s okamžitou platností z funkce starosty městyse 
Liteň. 
 
  HLASOVÁNÍ:  pro: 5 (Marcínová, Hrách, Kaštánek, Kliment, Vodička) 
     proti: 3  (Fiřt, Slanec, Havelka) 
     zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 62 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
16) Souhlas o přijetí dotací od Středočeského kraje a uzavření smluv 
 
Místostarostka seznámila s návrhem usnesení. 
 
Návrh usnesení č. 63 z 23.6.2016 
 
1. Zastupitelstvo Městyse Liteň souhlasí s přijetím dotace z rozpočtu Středočeského kraje a 

uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných 

hasičů a složek IZS na dovybavení jednotky SDH Liteň ochrannými pracovními prostředky. 

2. Zastupitelstvo Městyse Liteň souhlasí s přijetím dotace z rozpočtu Středočeského kraje a 

uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace ze Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst na 

kompletní rekonstrukci podlahy v tělocvičně ZŠ Liteň. 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 7   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 63 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
 
17) Obsazení správní rady Ateliér Svatopluk 
 
Místostaroska seznámila s návrhem usnesení na nové složení Správní a Dozorčí rady Ateliéru Svatopluk 
o.p.s. a uvedla, že paní Jindřiška Zítová k 20.6.2016 rezignovala na člena Správní rady. 
 
Návrh usnesení č. 64 z 23.6.2016 
 

I. Zastupitelstvo schvaluje nové složení správní a dozorčí rady AS v předloženém znění: 
a) Správní rada - Jan Křížek, Šárka Marcínová, Jiří Hrách 
b) Dozorčí rada - Jindřiška Zítová, Jan Čech, Tom Šafránek 
 

  HLASOVÁNÍ:  pro: 6   proti: 1 (Havelka)  zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 64 z 23. 6. 2016 bylo schváleno 
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18) Poplatek ze psů 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Ing. Vodičkovi, který chtěl tímto návrhem ušetřit čas a náklady 
na administraci při vybírání místní daně – poplatku ze psů a osvobodit obyvatele od tohoto poplatku. 
Místostarostka uvedla, že částka není tak velká a většina obyvatel platí tento poplatek společně 
s odpady.  
 
Návrh usnesení č. 65 z 23.6.2016 
 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele ing. Vodičky o zrušení poplatku ze 
psů. 

II.  Zastupitelstvo schvaluje, že Obecně závazná vyhláška č. 1/2008 o místních poplatcích bude s 
účinností od 1. 7. 2016 změněna následovně: 

Nové znění ustanovení Hlava I, článek 7 Sazba poplatku: „Poplatek činí za kalendářní rok 0,- Kč.“ 
 

III.  Zastupitelstvo ukládá starostovi Horákovi a místostarostce Marcínové vypracovat změněné 
znění Obecně závazné vyhlášky č. 1/2008 a předložit ji ke schválení do 9/2016. 
 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 4 (Hrách, Kaštánek, Kliment, Vodička  

proti: 2 (Havelka, Slanec)   
zdržel se: 1 (Marcínová) 

 
Usnesení č. 65 z 23. 6. 2016 nebylo schváleno 
 
19) Zveřejňování smluv na internetových stránkách městyse 
 
Po diskusi se zastupitelé dohodli na zveřejnění uzavřených smluv do 15. 8. 2016 dle podmínek již 
schváleného usnesení v roce 2015.  
 
20) Transparentní účet 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Ing. Vodičkovi, který navrhl informovat se v Úvalech o 
zkušenostech při zřízení transparentních účtů. Místostarostka souhlasila se zřízením jednoho 
transparentního výdajového účtu městyse s výjimkou plnění z pracovně právních vztahů, příspěvků a 
kompenzačních příspěvků. Zastupitel Kaštánek navrhl zřídit transparentní účet i u Hospodářské 
činnosti. Místostarostka slíbila prověřit, zda je to možné.  
 
Návrh usnesení č. 66 z 23.6.2016 
 

I. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje zřízení jednoho transparentního účtu, který bude 
výdajovým účtem obce pro všechny výdaje s výjimkou plnění z pracovněprávních vztahů, 
příspěvků a kompenzačních příspěvků  

II. Zastupitelstvo městyse Liteň ukládá místostarostce Marcínové zajistit zřízení transparentního 
účtu a převedení veškerých zmiňovaných plateb na tento účet do 31. 7. 2016. 

 
HLASOVÁNÍ:  pro: 5 (Marcínová, Hrách, Kaštánek, Kliment, Vodička)  

proti: 1 (Havelka)   
zdržel se: 1 (Slanec) 
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Usnesení č. 66 z 23. 6. 2016 bylo schváleno. 

 
21) Prořezání stromů a křovin v Bělči 
 
Zastupitel Kaštánek upozornil na málo prořezanou cestu do Bělče a neuklizený nepořádek v Bělči  po 
nedávné bouřce. Dále navrhl zajistit pravidelné čištění v Bělči a prořez keřů podél komunikací do 
Bělče.  Místostarostka uvedla, že bude spolupracovat s Lenkou Jelenovou, aby se postupovalo podle 
pravidel pro prořez stromů.  
 
22) Projednání havárie při stavbě ČOV 
 
Místostarostka informovala, že už byla právníkovi odeslána plná moc, aby mohl Městys Liteň 
zastupovat  při podání žaloby. Zastupitel Kaštánek požádal o zaslání žaloby, až bude připravená. 
 
23) Založení fondů na rozvoj jednotlivých částí Litně, verze 4 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Ing. Vodičkovi, který uvedl, že byla usnesením určena komise 
na fondy, která se měla sejít a předložit návrh na způsob rozdělení financí na pro Liteň, Běleč, Leč a 
Vlence. Komise se bohužel nesešla. Místostarostka uvedla, že pokud by se finance rozdělovaly podle 
počtu obyvatel, tak Běleč, Leč a Vlence by v blízké době nedosáhli na žádné větší investice.  
 
24) Zadávání veřejných zakázek 
 
Místostarostka uznala, že dosud nevyzkoušela elektronické tržiště. Informovala, že v současné době je 
Městys Liteň pouze zaregistrován na elektronickém tržišti Gemin a Vhodné uveřejnění. Po diskusi 
místostarostka slíbila vyzkoušet elektronické tržiště do příštího zasedání. 
 
25) Rekonstrukce můstku mezi ulicemi Pod homolí a Květnové revoluce v Bělči 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který informoval o návrhu rekonstrukce můstku 
mezi ulicemi Pod homolí a Květnové revoluce v Bělči, kde se špatně zajíždí. Zastupitel Havelka odchází 
v 21:43 hod. Po diskusi se zastupitelé shodli, že by bylo dobré zřídit na internetu místo, kde by se 
shromažďovaly návrhy na vylepšení městyse. Zastupitel Kaštánek byl požádán o zřízení. 
 
26) Nákup prezentační techniky 
 
Zastupitelé souhlasili s návrhem zastupitele Hrácha o zapůjčení prezentační techniky od hasičů. 
 
27) Zefektivnění sběru komunálního odpadu 
 
Bod byl již probrán. 
 
28) Výměna technologie vodárny Vlence 
 
Bod byl již probrán. 
 
29) Pasportizace komunikací v Litni 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který uvedl, že při pracování na strategickém 
plánu, bylo zastupitelem Havelkou, řečeno, že není dokončena pasportizace komunikací. 
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Místostarostka slíbila po zasedání předat zastupiteli Kaštánkovi CD s pasportizací, aby zkontroloval, zda 
je hotová. Místostarostka uvedla, že ví o obcích, kteří si nechali urbanistickou a architektonickou studii 
zpracovat od studentů a byly s tím spokojeni. Zastupitel Kaštánek uvedl, že spolupracuje s panem 
Kubcem, který by to mohl také zpracovat.  
 
30) Rekonstrukce ulice K pískovně a cesty k pískovně v Bělči a Dolních Vlencích 
 
Místostarostka slíbila kontaktovat pana Šindlera ohledně opravy cesty k pískovně poničenou od 
nákladních aut firmy Šindler.  
 
31) Vybudování kanalizační a vodovodní přípojky do Dolních Vlenců s návazným vybudováním dešťové 
kanalizace a cesty pro pěší a cyklisty na místě dnešní stoky 
 
Místostarostka uvedla, že někteří občané z Vlenců mají čističky a zájem o vybudování kanalizační 
přípojky by byl malý a nevyplatilo by se to. Dále informovala, že ve Vlencích jsou vodovodní přípojky. 
Návrh na zvýšení bezpečnosti podél silnice z Litně do Vlenců zastupitelem Kaštánkem viděla 
místostarostka jako dobrý nápad. V diskusi zastupitelé navrhli umístit ceduli s omezením rychlosti na 
50 km/h. Na otázku, jak to vypadá s radary a cedulemi od AXA pojišťovny, místostarostka uvedla, že se 
jí měla zaměstnankyně pojišťovny ozvat do konce června a na radary se informuje u zastupitele 
Havelky.  
 
32) Odvolání Ing. Horáka z funkce starosty 
 
Bod byl již probrán. 
 
33) Diskuse 
 
Místostarostka v rámci diskuse informovala o požadavku Báňského úřadu na obnovení sesvahování 
pískovny, které bylo narušeno. 
Dále místostarostka uvedla, že v Bělči bude probíhat majetková úprava Pozemkovým úřadem a v rámci 
toho, by městys mohl využít možnosti nabídky úřadu, kdy by stát udělal projekt a zaměření na své 
náklady, případně i zrealizoval požadavek městyse, co by z pískovny chtěl mít a poté pozemky předal 
městysi. Součástí majetkové úpravy by byla i obnova cest k pozemkům. Úřad by zahájil jednání 
s majiteli pozemků a navrhl směny pozemků. V rámci toho by Pozemkový úřad měl řešit i protierozní 
opatření nad tratí.  
Zastupitel Hrách pozval přítomné na loučení s létem konané 10. 9. 2016 pořádaný JSDH Liteň 
 
34) Závěr 
 
Místostarostka děkuje za účast a končí veřejné zasedání ve 23:02hod. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




